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Emlékeztet ő 
 

Az Egyesületi Elnökség 2017. november 7-én 14:00 órakor a MEE központi tárgyaló 
termében megtartott üléséről. 

 

Az Elnökség tagjai közül jelen voltak:  Haddad Richárd, Ángyánné Kiss Zsuzsanna, 
Kovács András, Dr. Székely Csaba. 

Az Elnökség tanácskozási joggal rendelkez ő tanácsadó testülete és állandó 
meghívottak közül jelen voltak: Kovács László, Nagy János, Dr. Madarász György, Dr. 
Danyek Miklós, Orlay Imre, Veisz Imre, Dr. Tóth Judit, Hollósy Gábor, Rejtő János, Tóth 
József, Rubint Dezső, Sőrés Péter tanácskozási joggal rendelkező tagok, továbbá Günthner 
Attila, Balázs Péter és Becker Péter állandó meghívott. 

Kimentette magát:  Béres József, Dr. Hartmann Bálint, Dr. Kádár Péter, Dr. Fodor István, 
Kovács László. 

Első napirendi pontként  az előző ülésen elhatározottak helyzetéről Haddad Richárd 
számolt be. A Külgazdasági és Külügyminisztérium által szervezett ágazati exportfejlesztési 
párbeszéddel kapcsolatban kérdezte, hogy mely szakosztályoknak sikerült olyan 
exportképes cégeket összegyűjteni, akiknek szükségük lehet kormányzati támogatásra. A 
szakosztályok közül a VGKBSZ jelezte, hogy náluk folyamatban van és már több cég is 
jelezte érdeklődését. Haddad Richárd a szeptemberi ülésen elhangzottakat kiegészítette 
azzal, hogy a Társaságok (VTT, VET) is kérdezzék meg céges kapcsolataikat. A következő 
ülésre várjuk a cégek listáját. Továbbá tájékoztatta az Elnökség tagjait arról, hogy a 
szeptemberben elfogadottaknak megfelelően a TaR-ban bevezetésre került a passzív 
státusz. 

Második napirendi pontként  Haddad Richárd ismertette az írásban megküldött OET 
programot. Az OET-en kronológiai sorrendnek megfelelően az ÉMAKÓ veszi majd át a 
vándorkupát a TITUKÓ-tól. Az Egyesületi Elnökség tanácsadó testülete egyhangúlag 
elfogadta az OET programját és az ÉMAKÓT, mint a Vándorkupa átvevőjét. Az Egyesületi 
Elnökség 38/2017 számú határozatával  egyhangúlag elfogadta az OET programját és az 
ÉMAKÓT, mint a Vándorkupa átvevőjét. 

Harmadik napirendi pontként  Ángyánnék Kiss Zsuzsanna számolt be a gazdasági 
ügyeinket felülvizsgáló projekt helyzetéről. Tájékoztatta az Elnökséget, hogy a végcél egy 
Operatív Ügyviteli Kézikönyv kialakítása, amely folyamatábrákkal és szövegesen is leírja 
közérthetően a követendő gyakorlatot. Terv szerint év végéig a központi folyamatok kerülnek 
rögzítésre, majd február 28-ig a szervezeti folyamatokkal kerül kiegészítésre. Tóth József 
kérte, hogy a szervezetekkel történő járulék elszámolások kezelését emeljük ki.  

Negyedik napirendi pontként  Günthner Attila ismertette az elmúlt időszakban kizárt és 
belépett tagok listáját. Az Egyesületi Elnökség tanácsadó testülete egy tartózkodással 
elfogadta a kizárt és belépett tagok listáját. Az Egyesületi Elnökség 39/2017 számú 
határozatával  egy tartózkodással elfogadta a kizárt és belépett tagok listáját. 

Ötödik napirendi pontként  Haddad Richárd tájékoztatta az Elnökséget arról, hogy Hatvani 
György elfogadta felkérésünket az Elektrotechnika Szerkesztőbizottság Elnöki posztjának 
betöltésére. Fél évente meg fogjuk hívni az Elnökségi ülésekre. Beszámolt továbbra arról, 
hogy hirdetések terén további visszaesés tapasztalható. Nagy János kifejtette álláspontját 
arról, hogy azért sincsenek hirdetések, mert a VTT jogi tagjai alanyi jogon nem kapnak 
Elektrotechnikát. Erről Béres József elnökkel külön levelezést folytattak ahol Elnök úr 
kifejtette álláspontját és leírta megoldási javaslatát is. Tóth József kifejtette álláspontját arról, 
hogy véleménye szerint célszerű lenne minél előbb úgy alakítanunk a folyamatokat és a 
szervezetet, hogy a főszerkesztő gyakoroljon újra olyan felelősségi köröket, amelyeket ma 
ideiglenesen a Felelős Kiadó azaz a Főtitkár gyakorol.  
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Az Egyesületi Elnökség tanácsadó testülete egyhangúlag elfogadta Hatvani Györgyöt az 
Elektrotechnika Szerkesztőbizottságának Elnökének. Az Egyesületi Elnökség 40/2017 
számú határozatával  egyhangúlag elfogadta Hatvani Györgyöt az Elektrotechnika 
Szerkesztőbizottságának Elnökének. 

Hatodik napirendi pontként  Haddad Richárd mutatta be a Vándorgyűlés és a Mi a pálya? 
kommunikációs eredményeit. Mindkét rendezvény esetén felkértünk egy külsős 
kommunikációs céget (Sans Cliché), hogy segítsék a rendezvényeink elő és 
utókommunikációját. 

64. Vándorgy űlés, Konferencia és Kiállítás kommunikációs eredmén ye az ülés napján:  

Összesen: 30 db sajtómegjelenés 

● 27 db online megjelenés 
● 3 db print megjelenés 
● MTI helyszíni tudósítás 
● A Magyar Elektrotechnikai Egyesület neve jelen volt számos médiumban 

2 db Facebook megosztása a közleménynek:  

● Tőzsdeforum.hu FB oldala (7500 kedvelő) 
● Humanpolitika.hu FB oldala (455 kedvelő) 

Korábbi posztokhoz képest jóval magasabb elérés 

● Legmagasabb elérés: 8938 fő 

Kedvelések: 31 like 

A budapesti Mi a pálya? M űszaki pályaválasztó fesztivál kommunikációs eredmén ye 
az ülés napján:  

Összesen: 17 db sajtómegjelenés 

● 13 db online megjelenés 
● 2 db rádió 
● 2 db televízió 
● A Magyar Elektrotechnikai Egyesület neve jelen volt számos médiumban 

3 vlogger, 3 db YouTube videó, 4 db Facebook poszt,  1 db Instagram videó 

A célcsoport szerette az Influencereink posztjait: 24.185 like 
A fiatalok beszélgettek a rendezvényről ajánlották egymásnak: 867 hozzászólás  

Videó megtekintés összesen: ~250.000 fő 

Mi a pálya? Facebook oldal: Korábbi posztokhoz képest jóval magasabb elérés  

● Legmagasabb elérés: 1384 

Facebook hirdetések elérése: 15.875 fő 

Instagram hirdetések elérése: 28.965 fő 

 

Az eredmények egyértelműen igazolják az együttműködés hatékonyságát! 

Egyebek: 

• Kovács András rákérdezett a Magyar Ipari Karbantartók Szervezetének 
együttműködéssel kapcsolatos megkeresésére. Haddad Richárd és Günthner Attila is 
megerősítették, hogy a MEE nyitott az együttműködésre, amelyet Günthner Attila írásban 
is meg fog erősíteni a szervezet számára. 

• Madarász György megköszönte a szakmai tanulmányúttal kapcsolatban benyújtott 
pályázatuk támogatását. 



Magyar Elektrotechnikai Egyesület 

 3 

• Tóth Éva adott tájékoztatást a „TUDOMÁNY ÉS ZENE - 75 ÉVE HUNYT EL 
ZIPERNOWSKY KÁROLY” címmel 2017. november 27-én a Zipernowsky Tudományok 
és Művészetek Háza által megrendezésre kerülő estről, melyet a tudomány és a zene 
találkozása tesz különlegessé. Zipernowsky Károly halálának 75. évfordulójára 
emlékezik. Aznap délelőtt 11 órakor koszorúzással emlékezünk Zipernowsky Károlyra a 
Farkasréti temetőben. Ez alkalomból pótolni szeretnék megrongálódott márvány táblát, 
amelyhez kérte a MEE támogatását. 

• Haddad Richárd beszámolt az Elnökségnek az Elektrotechnika Alapítvány legutóbbi 
kuratóriumi üléséről. Elmondta, hogy a meghívott ügyvéd szerint az Alapítvány 
megszüntetésénél egyszerűbb út lenne az alapítói jogok átruházása. Az Egyesületi 
Elnökség megvitatta ezt a lehetőséget, de véleménye alapján EE véleménye alapján 
folytatni kell a megszüntetéssel kapcsolatos eredeti forgatókönyvet. 

2017. november 7. 

Összeállította: Jóváhagyta: 
 

 

Günthner Attila Haddad Richárd  
Irodavezető Főtitkár  

 


